
Fra:                                                           Kristin Siem Utne
Sendt:                                                      fredag 9. desember 2022 09:01
Til:                                                             'Undseth Thea'
Kopi:                                                         Elise Alfheim
Emne:                                                      SV: Spørsmål ved kommuneplanens arealdel, saks nr 22/18376
 
Hei, 
 

Har avsjekket spørsmålet ditt med jurist 
og byggesaksavdelingen her hos oss. Det 
klare utgangspunktet er at BYA beregnes 
ut fra den enkelte tomt, den enkelte 
eiendom. For deres område har hver 
boenhet eget gnr./ bnr. Det er disse 
mindre tomtene at BYA skal beregnes ut 
fra. De store felleseiendommene spiller 
altså ikke inn ved beregning av BYA. Det 
har derfor ingen konsekvens for 

beregning av BYA at området i sør foreslås omdisponert til grønnstruktur natur.  
 
 
 
 
 
 
 
Mvh. Kristin Utne 
 

Fra: Undseth Thea <thea.undseth@telenor.no> 
Sendt: torsdag 8. desember 2022 22:00
Til: Kristin Siem Utne <kristin.s.utne@baerum.kommune.no>
Kopi: Elise Alfheim <elise.alfheim@baerum.kommune.no>
Emne: RE: Spørsmål ved kommuneplanens arealdel, saks nr 22/18376
 
Hei Kristin Utne,
Takk for svar.
Jeg har et nytt spørsmål: 
 
Sameiet vårt, Bjerkesvingen sameielag, består av tre tomter: 41/329, 41/330, og 41/394.
41/394 er foreslått til grønnstruktur.  På de to andre tomtene ligger rekkehusbebyggelsen.  Hvis 41/394, 
helt eller delvis, blir omregulert, får det konsekvenser for hvilke areal som utnyttelsegrad beregnes 
utifra?
Med andre ord:  Beregnes utnyttelsesgraden, i dag, ved et evt tilbygg på en rekke, utifra arealet på kun 
den tomt som rekkehusbebyggelsen ligger på, eller utifra arealet på de tre tomtene samlet?
Hvis det siste er tilfelle, vil en omregulering  føre til at vi ved et evt. tilbygg  får mindre areal å bygge på? 
 
På forhånd takk for svar.
 

mailto:thea.undseth@telenor.no
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Mvh
Thea Undseth, styreleder
 
 

Sensitivity: Internal

From: Kristin Siem Utne <kristin.s.utne@baerum.kommune.no> 
Sent: onsdag 30. november 2022 09:25
To: Undseth Thea <thea.undseth@telenor.no>
Cc: Elise Alfheim <elise.alfheim@baerum.kommune.no>
Subject: SV: Spørsmål ved kommuneplanens arealdel, saks nr 22/18376
 
Hei og beklager sent svar.
Dersom området blir omdisponert til grønnstruktur vil det ikke være i henhold til bestemmelsene at det 
legges til rette for garasjer her. I henhold til foreslåtte bestemmelser er det kun skjøtsel som styrker og 
bidrar til opprettholdelse av naturverdiene i området som tillates. Når det gjelder dispensasjonspraksis 
er dette noe som varierer litt fra sak til sak og det er i utgangspunktet ikke ønskelig å dispensere fra nylig 
vedtatt plan. I følge plan- og bygningsloven skal fordelene ved å gi dispensasjon være klart større enn 
ulempene. 
Jeg anbefaler at dere kommer med innspill til planen. Enten ved at dere fyller ut skjema her; SurveyXact 
(baerum.kommune.no) eller at dere sender mail til post@baerum.kommune.no og merker innspillet 
22/18376 – hva innspillet gjelder (adresse/ område eller lignende). 
 
Som du kanskje vet er det også planlagt et møte på teams i morgen kl 18. Lenke til møte er her; Bli med i 
samtalen (microsoft.com). Det vil være generell informasjon om områder som dette og bli muligheter til 
å stille spørsmål til planavdelingen og/ eller jurist. 
Mvh. Kristin 
 

Fra: Undseth Thea <thea.undseth@telenor.no> 
Sendt: tirsdag 22. november 2022 20:35
Til: Kristin Siem Utne <kristin.s.utne@baerum.kommune.no>
Emne: Spørsmål ved kommuneplanens arealdel, saks nr 22/18376
 
Hei Kristin Utne,
Jeg viser til mottatt brev med ref 22/18376/22/215528/KRUT.
 
Jeg er styreleder i Bjerkesvingen sameielag og er hjemmelshaver sammen med andre for Gnr/Bnr 41/394 
, Bergheimveien, Snarøya.
En del av vårt område er foreslått omregulert til grønnstruktur (det oransje området på bildet).
Vi er et sameie som planlegger å bytte ut våre garasjer fra ca 1960 med nye garasjer. I den forbindelse 
planlegger vi å benytte en liten del av det området som nå er anbefalt omregulert til grønnstruktur. 
Området er i dag en gressplen. Markert ca med rød strek.
Spørsmål: dersom området blir omregulert til grønnstruktur – vil vi da kunne bygge garasjer på området?
Evt hvilke dispensasjonsregler gjelder? 
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Med vennlig hilsen
Thea Undseth
thea.undseth@telenor.no
Mob: +47 99165375
 
 

Sensitivity: Internal
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